

PINJAMAN PENDIDIKAN YAYASAN ANGKASA

<p><u>KELAYAKAN ASAS</u></p> <p>I. Warganegara Malaysia</p> <p>II. Anggota koperasi yang berdaftar bawah ANGKASA / anak anggota koperasi / kakitangan ANGKASA / anak kakitangan ANGKASA</p> <p>III. Telah menerima surat tawaran pengajian dari mana-mana Institusi Pengajian Tinggi</p> <p>IV. Hanya pemohon yang belum menerima sebarang penajaan dari lain-lain penaja layak memohon.</p> <p>V. Maksimum empat (4) tahun pengajian (bagi mod pengajian sepenuh masa sahaja)</p> <p><u>KELAYAKAN UMUR</u> <u>Ijazah Sarjana Muda</u></p> <p>Umur tidak melebihi 25 tahun untuk anak anggota dan anak kakitangan ANGKASA dan tidak melebihi 40 tahun untuk anggota dan kakitangan koperasi ahli ANGKASA pada tarikh permohonan.</p>	<p><u>KELAYAKAN AKADEMIK</u> <u>Ijazah Sarjana Muda</u></p> <ul style="list-style-type: none"> Lulus Pra-Ijazah / Matrikulasi / Diploma dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK/CGPA 3.00 atau Lulus Sijil Tinggi Pelajaran Malaysia (STPM) atau yang diiktiraf setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya (B-) dalam mata pelajaran Pengajian Am dan 2 mata pelajaran yang lain atau Lulus Sijil Tinggi Agama Malaysia (STAM) atau setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya 5 kelulusan Jayyid - Jiddan dari mana-mana mata pelajaran dan berpengetahuan dalam bidang pengkomputeran dan Bahasa Inggeris.
<p><u>BIDANG PENGAJIAN</u></p> <p>Keutamaan diberikan kepada pelajar-pelajar yang mengikuti bidang pengurusan koperasi, pengurusan kewangan, pengurusan perniagaan, pengurusan pelaburan, perakaunan, ICT, undang-undang, kejuruteraan, bioteknologi, sains sukan/kokurikulum dan bidang-bidang yang relevan dengan pembangunan koperasi.</p> <p>**KEISTIMEWAAN PINJAMAN PENDIDIKAN YAYASAN ANGKASA - Pinjaman boleh diubah kepada Basiswa berdasarkan pencapaian kelas dan gred pengijazahan (PNGK/CGPA) hanya bagi pelajar Ijazah Sarjana Muda sahaja).</p>	<p><u>CARA MEMOHON</u></p> <p>i) Borang permohonan boleh dimuat turun dari laman web www.angkasa.coop untuk muat turun borang Pinjaman Pendidikan Yayasan ANGKASA</p> <p>ii) Sebarang pertanyaan lanjut sila hubungi Bahagian Operasi Yayasan ANGKASA di talian 03-7880 5358 / 6358 / 9358.</p> <p>YAYASAN ANGKASA No. 402, Blok C, Glomac Business Centre No. 10, Jalan SS6/1, Kelana Jaya 47301 Petaling Jaya, Selangor Darul Ehsan</p>

Pemohonan yang telah lengkap hendaklah dihantar **TIDAK** lewat daripada **15 SEPTEMBER 2017**. Pemohon yang **TIDAK** menerima apa-apa maklumat daripada **Yayasan ANGKASA** selepas **SEBULAN** dari tarikh ini dianggap **TIDAK** berjaya.